

Read regulations in English

Читать регламент на русском

Regulations for the "Ekiden Batumi 2026"

Running Competition

Event Objectives

- Development of the athletic discipline "Ekiden"
- Promotion of a healthy lifestyle
- Popularization of amateur running and long-distance running
- Social interaction and friendly competition among amateurs
- Identifying the strongest athletes
- Training teamwork and identifying the strongest teams

Date and place of the competition, race route

- The competition will be held on November 15, 2026.
- Meeting, start and finish location: BikeToMe cafe (address: Lech and Maria Kachinsky Street, 8, [Location](#))
- The detailed event schedule will be published later on the organizer's official channels (Telegram and Instagram). The preliminary start time for the first stage is 9:00 in the morning.
- The race route is laid along Batumi Boulevard. Three course layouts are used: 5 km, 10 km and 7 km 195 m. The start and finish of each lap are in the same place.

Ekiden participants and program

- The competition is a team event, with each team consisting of 6 people. Only mixed teams (at least 2 women per team) are accepted.
- The race is a relay (5 km + 10 km + 5 km + 10 km + 5 km + 7 km 195 m). The total distance covered by the team will be 42 km 195 m.
 - Stage 1 – 5 km, 1 lap of 5 km
 - Stage 2 – 10 km, 1 lap of 10 km
 - Stage 3 – 5 km, 1 lap of 5 km

- Stage 4 – 10 km, 1 lap of 10 km
 - Stage 5 – 5 km, 1 lap of 5 km
 - Stage 6 – 7 km 195 m, 1 lap of 7 km 195 m.
- An Ekiden participant can only compete for one team and only in one stage.
 - The time limit for completing the course is **4 hours 30 minutes**. A team that does not meet the established time limit must, at the request of the panel of judges, stop the competition and be withdrawn from the race.

Registration

- The application deadline is November 12, 2026 (inclusive). Registration may be closed earlier due to the limit of participants being reached.
- The team captain registers the team through the website specified by the organizers. The team captain (or team representative) is responsible for the authenticity and correctness of the application and the participants' data.
- The team name can be chosen arbitrarily, while adhering to ethical standards.
- When registering, each team member must be assigned to a specific relay stage.
- Violation of the order of performance (changing stages) will result in disqualification.
- Changes to the team composition are possible until November 12, 2026 (inclusive). In the event of illness or unforeseen circumstances involving a team member, the team captain has the right to replace the participant after this date, but no later than 1 hour before the start.

Requirements for event participants and conditions for their admission

All individuals aged 18 or older are eligible to participate.

Each participant must:

- Be physically prepared to complete their relay stage.
- Adhere to these Regulations.
- Complete registration.
- Pay the entry fee via the payment details provided on the website.

- Respond to signals and commands from organizers and volunteers, and comply with the judges' requirements.
- Confirm their agreement with the competition regulations and the requirements for participants.

By paying the entry fee, each participant confirms acceptance of the Public Offer.

PUBLIC OFFER FOR RACE PARTICIPANTS:

- By participating in the race on 15.11.2026, I confirm that I do NOT have any medical or other health restrictions that could endanger or limit my participation in the race. In particular, I have no contraindications to long-term physical activity, and my health condition allows me to participate in this event.
- I accept all risks and any negative consequences associated with the violation of this condition.
- I am personally responsible for my health during the race.
- I agree to receive first aid if necessary and authorize the organizers to call an ambulance if required.

Bib Number and Relay Ribbon Distribution

- Race numbers will be distributed on November 14. The exact location will be announced later on the organizers' official channels (Telegram and Instagram).
- The team's representative (captain) will receive the race numbers and relay ribbon in an envelope when picking up the race kits.
- For out-of-town participants, it is possible to receive the race kit on the day of the race.

Procedure

- The bib number must be attached to the chest. The first digit on the number indicates the stage number.
- The relay ribbon must be carried over the shoulder, around the chest.
- A participant can only start their stage after receiving the ribbon in the exchange zone. The exchange zone is 10 meters long.
During the relay pass, the participant must be in the relay pass zone. If the relay ribbon is dropped during the transfer, the **transferring participant** must

pick it up. Picking up the ribbon by the receiving participant results in disqualification.

- The team time and the individual time of each runner are recorded.
- There will be 2 food stations on the Ekiden course. Depending on weather conditions, there may be additional drinking and refreshment stations on the course.
- All Ekiden participants will receive finisher medals, food and water on the track.

Storage room

- The baggage storage opens together with the start area. After finishing, participants can approach the baggage storage at any time to collect their belongings. They just need to present their race bib number.
- Attention! Before the start, the storage room is only available for check-in. That is, after leaving your belongings there, you can only retrieve them after finishing.
- Please do not leave valuable items in the storage room! The event organizers are not responsible for them.

Awards

- After completing the course, participants should wait for the track to be closed at the finish line. Once all participants have finished, results will be summarized and winners determined.
- The top three teams with the fastest overall finish times will be awarded.

Rescheduling, cancellation of the event, and slot refunds

- In the event of cancellation or rescheduling of the competition date for any reason (including adverse weather conditions, natural disasters, government restrictions, and any other force majeure circumstances), the registration fees paid will not be refunded.
- In the case of a team's voluntary withdrawal from the competition, the paid entry fee is non-refundable.
- All purchased slots are completely non-refundable.

Other Provisions

- Photos, videos and other event materials may not be used for commercial purposes without the organizers' approval.
- The organizers reserve the right to make changes to these Regulations.
- The race may be rescheduled or canceled in case of force majeure due to weather conditions or other unavoidable circumstances.
- The organizers may suspend or stop the race if continuing the event becomes unsafe.
- The decision of the race officials is final.
- Only the current version of the Regulations published on the official website is considered valid. The organizer reserves the right to make changes to this document without prior notice to the participants.

Organizers

Event Organizer: Love.Run.Batumi Club.

Telegram: [Love.Run.Batumi Club](#)  [Бег Батуми»](#)

Instagram: [RUN CLUB BATUMI • TRAILS • HIKES \(@love.run_batumi\)](#)



Регламент соревнований по бегу

«Экиден Батуми 2026»

Цели мероприятия

- Развитие спортивной дисциплины «Экиден»
- Пропаганда здорового образа жизни
- Популяризация любительского бега и бега на длинные дистанции
- Социальное взаимодействие и дружественное соревнование среди любителей
- Выявление сильнейших атлетов
- Тренировка командной работы и выявление сильнейших команд

Дата, место проведения соревнований и маршрут забега

- Соревнования пройдут 15 ноября 2026 года.
- Место сбора, старта и финиша: кафе BikeToMe (адрес: ул. Леха и Марии Качинских, 8, [Локация](#))
- Подробное расписание мероприятия будет опубликовано позже на официальных каналах организатора (Telegram и Instagram). Предварительное время старта первого этапа — 9:00 утра.
- Трасса забега проложена по Батумскому бульвару. Используются три варианта трассы: 5 км, 10 км и 7 км 195 м. Старт и финиш каждого круга находятся в одном и том же месте.

Участники и программа Экидена

- Соревнование является командным, каждая команда состоит из 6 человек. К участию допускаются только смешанные команды (не менее 2-х женщин в команде).
- Забег представляет собой эстафету (5 км + 10 км + 5 км + 10 км + 5 км + 7 км 195 м). Общая дистанция, которую преодолеет команда, составит 42 км 195 м.
 - Этап 1 – 5 км, 1 круг 5 км
 - Этап 2 – 10 км, 1 круг 10 км
 - Этап 3 – 5 км, 1 круг 5 км
 - Этап 4 – 10 км, 1 круг 10 км
 - Этап 5 – 5 км, 1 круг 5 км
 - Этап 6 – 7 км 195 м, 1 круг 7 км 195 м.
- Участник Экидена может выступать только за одну команду и только на одном этапе.
- Лимит времени на прохождение трассы составляет **4 часа 30 минут**. Команда, не уложившаяся в установленный лимит времени, должна по требованию судейской коллегии прекратить соревнование и сойти с дистанции.

Регистрация

- Крайний срок подачи заявок — 12 ноября 2026 года (включительно). Регистрация может быть закрыта раньше в связи с достижением лимита участников.
- Капитан команды регистрирует команду через сайт, указанный организаторами. Капитан команды (или представитель команды) несёт ответственность за достоверность и корректность заполнения заявки и данных участников.
- Название команды может быть выбрано произвольно, с соблюдением этических норм.
- При регистрации каждый член команды должен быть закреплён за конкретным этапом эстафеты.
- Нарушение порядка выступления (смена этапов) влечёт за собой дисквалификацию.
- Изменения в составах команд возможны до 12 ноября 2026 года (включительно). В случае болезни или непредвиденных обстоятельств у одного из членов команды, капитан имеет право произвести замену участника после этой даты, но не позднее, чем за 1 час до старта.

Требования к участникам мероприятия и условия их допуска

К участию допускаются все лица в возрасте от 18 лет и старше.

Каждый участник обязан:

- Быть физически подготовленным к прохождению своего этапа эстафеты.
- Соблюдать настоящий Регламент.
- Пройти регистрацию.
- Оплатить стартовый взнос по реквизитам, указанным на сайте.
- Реагировать на сигналы и команды организаторов и волонтеров, а также выполнять требования судей.
- Подтвердить свое согласие с регламентом соревнований и требованиями к участникам.

Оплачивая стартовый взнос, каждый участник подтверждает принятие Публичной оферты.

ПУБЛИЧНАЯ ОФЕРТА ДЛЯ УЧАСТНИКОВ ЗАБЕГА:

- Участвуя в забеге 15.11.2026, я подтверждаю, что у меня НЕТ медицинских или иных ограничений по здоровью, которые могли бы поставить под угрозу или ограничить мое участие в забеге. В частности, у меня нет противопоказаний к длительным физическим нагрузкам, и состояние моего здоровья позволяет мне участвовать в данном мероприятии.
- Я принимаю на себя все риски и любые негативные последствия, связанные с нарушением этого условия.
- Я несу личную ответственность за свое здоровье во время забега.
- Я согласен на получение первой помощи в случае необходимости и уполномочиваю организаторов вызвать скорую помощь, если это потребуются.

Выдача стартовых номеров и эстафетной ленты

- Выдача стартовых номеров пройдет 14 ноября. Точное место будет объявлено дополнительно на ресурсах организаторов (в Telegram и Instagram).
- Представитель команды (капитан) получит стартовые номера и эстафетную ленту в конверте при получении стартовых пакетов.
- Иногородные участники могут получить стартовый пакет в день забега.

Порядок проведения

- Стартовый номер должен быть закреплен на груди. Первая цифра на номере обозначает номер этапа.
- Эстафетную ленту необходимо нести через плечо, на груди.
- Участник может начать свой этап только после получения ленты в зоне передачи. Длина зоны передачи составляет 10 метров. Во время передачи эстафеты участник должен находиться в зоне передачи. Если эстафетная лента упала во время передачи, передающий участник должен ее поднять. Поднятие ленты принимающим участником ведет к дисквалификации.
- Фиксируется время команды и индивидуальное время каждого бегуна.
- На трассе Экидена будут организованы 2 пункта питания. В зависимости от погодных условий на трассе могут быть добавлены пункты питья и освежения.
- Для всех участников Экидена предусмотрены медали финишера, питание и вода на трассе.

Камера хранения

- Камера хранения открывается вместе со стартовой зоной. После финиша участники могут в любое время подойти к камере хранения, чтобы забрать свои вещи. Им просто нужно предъявить свой стартовый номер.
- Внимание! Перед стартом камера хранения работает только на прием. То есть, оставив там свои вещи, вы сможете забрать их только после финиша.
- Пожалуйста, не оставляйте в камере хранения ценные вещи! Организаторы мероприятия не несут за них ответственности.

Награждение

- После прохождения трассы участникам следует дожидаться закрытия трассы на финише. После того как все участники финишируют, будут подведены итоги и определены победители.
- Награждаются три лучшие команды, показавшие наименьшее общее время финиша.

Перенос, отмена мероприятия, возврат слота.

- В случае отмены или переноса даты соревнований по любым причинам (включая неблагоприятные погодные условия, стихийные бедствия, ограничения со стороны властей и любые иные форс-мажорные обстоятельства), денежные средства, уплаченные за регистрацию, не возвращаются.
- В случае добровольного отказа команды от участия в соревнованиях, уплаченный стартовый взнос возврату не подлежит.
- Все приобретенные слоты являются полностью невозвратными.

Прочие положения

- Фотографии, видео и другие материалы мероприятия не могут быть использованы в коммерческих целях без согласования с организаторами.
- Организаторы оставляют за собой право вносить изменения в настоящий Регламент.
- Забег может быть перенесен или отменен в случае форс-мажорных обстоятельств, связанных с погодными условиями или другими непредотвратимыми событиями.
- Организаторы могут приостановить или прекратить забег, если продолжение мероприятия станет небезопасным.
- Решение официальных лиц забега является окончательным.
- Действующей признается только актуальная версия Регламента, опубликованная на официальном сайте. Организатор оставляет за собой право вносить изменения в настоящий документ без предварительного уведомления участников.

Организаторы

Организатор мероприятия: Love.Run.Batumi Club.

Telegram: [Love.Run.Batumi Club](#)  [Бег Батуми»](#)

Instagram: [RUN CLUB BATUMI • TRAILS • HIKES \(@love.run batumi\)](#)

